
Her er min lille historie.  

Jeg har røget i snart 25 år det det sidste år har jeg byttet smøgerne ud med damp.  

Havde prøvet diverse rygestop produkter uden held efter jeg begynde på damp/E cigaret har jeg ikke røget 

en rigtigt smøg siden.  

Jeg syntes personligt at det ville være en rigtig dårlig ide at gøre E cigaretter ulovlige.  

Efter jeg startede på E cigaretter har jeg fået smags sans tilbage samt min kondition er forbedret betydeligt. 

Jeg vil vove at påstå at E cigaret er et bedre alternativ til rygestop,da man kan nedjustere nikotin jeg er gået 

fra 18 mg. Til 6 mg. På et år det kan man ikke med alm.cigretter.  

Så min holdning er bevar dampen.  

I burde tænke på os som borgere og ikke på hvor mange skattekroner i får i kassen. 
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